
ACUM este momentul destrămării societății românești. ACUM fiind azi, ieri și mâine. ACUM

este totodată momentul în care mințile românilor de pretutindeni trebuie să fie iluminate.

ACUM este punctul în care degradarea aceasta treptată trebuie să înceteze, avem nevoie de

o trezire, avem nevoie să ridicăm din nou această țară, căci, dacă nu, vom cădea și noi

odată cu ea.

În primul rând, ne-am împrăștiat. Diaspora sunt românii care își caută speranța pe teritorii

străine, sunt tinerii ce fug după o șansă de a trăi o altfel de viață. Părăsirea pământului

natal are loc din cauza lipsei din România a mentalităților sănătoase. Este ușor să găsim

motive pentru care să ne iubim țara, dar toate aceste motive sunt umbrite de motivele

pentru care România a ajuns pentru noi doar țara natală, nu o destinație sigură pentru

viitorul nostru. Noi suntem românii care cândva ne vom trezi cu toții, ne vom ridica în

picioare și ne vom striga dorințele, ne vom face auzite răzvrătirile interioare, ne vom

manifesta prin propriile voci puternice. Aceasta e unirea de care avem nevoie acum, unirea

oamenilor, nu a teritoriilor. Cândva, România va fi exact cum ne-o dorim. Vom fi cândva

poporul unit ce va reuși să doboare conducerea, ce nu prezintă în mod corespunzător

imaginea a tot ce înseamnă România. Cândva, regula minorității care se supune majorității
va fi valabilă și în cazul poporului majoritar și guvernului minoritar.

În al doilea rând, România nu este despre furt, crimă și analfabetism, nu este despre corupție
și despre mințile stricate ce se află la putere. România este despre tinerii entuziaști, despre

arta cuvintelor din muzica românilor nedifuzată exact pentru motivul că muzica spune

adevărul, critică...și, desigur, adevărul și realitatea nu trebuie să ajungă la urechile. Câțiva

dintre noi și-au deschis ochii. Câțiva dintre noi văd revoluția ca pe o scăpare, o salvare, o

schimbare necesară.

Unirea de care avem nevoie trebuie să se întample acum, căci „câțiva” nu este de ajuns

pentru a transforma locul în care trăim în locul în care ne dorim să rămânem. De aceea toți
cei cu sânge de român vor trebui să se unească, să lupte cot la cot, pentru o transformare

radicală.

Mai mult decât atât, încurajarea tinerilor spre a-și pune în aplicare ideile revoluționare,

susținerea lor și oferirea de șanse pentru oricare dintre ei, indiferent din ce mediu provin,

pentru a fi capabili să devină și aceștia antreprenorii de care învechita Românie are nevoie

pentru a progresa...Aceștia sunt primii pași ce trebuie făcuți. Este nevoie de tineri să preia

pentru ca România să fie reparată. Este nevoie de acei oameni cu idei extraordinare să iese

din mulțime și să se facă auziți. Dar pentru ca acest lucru să fie posibil, ei trebuie încurajați și

lăsați să îsi pună în aplicare acele idei.

Totodată, necesitatea de a privi cu pozitivism înainte, dorința de luptă împotriva înlăturării

conducerii ce trage în jos valorile poporului român, trebuie să devină principiile de bază ale

românilor de aici și cei ce au găsit „acasã” pe alte meleaguri. Pe lângă acestea, teama

românului de a se afirma va trebui să dispară. Ar trebui să iubim România pentru familia pe

care ne-am creat-o din oameni întalniți întâmplător, pentu amintirile copilăriei trăite pe

pământ românesc, pentru momentele în care ne-am simțit acasă alãturi de semenii noștri,



pentru umorul pur românesc, pentru cei dinaintea noastră care au creat realități ficționale și

și-au pus emoția pe foaie, sub forma unor poeme sau romane schimbătoare de mentalități.

Acum, aici , românii trebuie să înfuptuiască Mica Unire de la 24 ianuarie 2018, care va fi

urmată de Marea Unire, care îi va pune laolaltă pe toți ce au fost odată români. Într-adevăr,

probabilitatea unui eveniment de asemenea proporții sună ireal. Însă, noi vom rămâne

veșnic cu speranță, visând la schimbari drastice.

În concluzie, unirea de care avem nevoie acum, deși este posibil să întârzie, se va întampla.

Atunci va fi momentul de glorie în care poporul român îsi va câștiga suveranitatea.


